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Bestyrelse 2023-2024 
 

Mødedato: Mandag den 11.12. kl. 17.00-19.30 (herefter lidt juleservering) 
 Formøde kl. 16.00 

 
Deltagere:  
 

Forældrevalgte 
Louise Esko Refshøj (Formand) 
Marit Lund Agerbæk (Næstformand) 
Pia Leding Vendelbjerg 
Sabina Folden 
Poul Sølvstein  
Emma Balkin (Suppleant) 

Medarbejdere 
Nicolai Lindholm Sørensen 
Sharelle Vandborg  
Claus Gajhede (Suppleant) Afbud 
Birgitte Pedersen (Kontorleder/controller) 

Ledelse 
Camilla Kirchoff Pedersen  
Jenny Rohd-Thomsen 
Anne Krogh Rye 
Kennet Andersen  
Peter Würtz 

 

Punkt Note Beslutning/ansvarlig 
1. Godkendelse af 

dagsorden 

 Godkendt 
Forslag om at flytte kommende møder til Auditoriet, hvor der er 
mere plads og en skærm til fremvisning af bilag, overvejes af FU. 

2. Meddelelser fra 

ledelsen 

• Camilla 

• Jenny 

• Anne 

• Peter 

 Camilla/SFO 
Store forventninger til de 3 nyansatte pædagoger 
Ny lønnet studerende 
Julefesten var en succes, og nu står den på julehistorier, 
julegaveværksted og juleture 
Besøg af UCN-studerende der har udviklet nyt legetøj 
Jenny/INTA 
Ingen tvivl om at vi får fyldt de to nye S1 
Meget blandet tilgang til øvrige årgange – mest pres på S6-9 
Vi har måttet sige farvel til en dreng fra S7 efter et langt forløb 
med uhensigtsmæssig adfærd. 
De to velbesøgte forestillinger ved X-mas play blev en stor succes 
med to debuterende instruktører 
Vi ser allerede nu på næste års lærer og pædagogpåsætning 
Aktuelt læser afdelingslederen masser af halvårsrapporter og får 
dermed et godt indblik i de enkelte elevers standpunkt 
Anne/DANA 
Kommende 0. og kommende 7. er stadig fyldt op 
Udfordring: Vores tydelige struktur og lave klassekvotient 
tiltrækker udsatte og sensitive børn i flere tilfælde på opfordring 
fra børnehaver. 
12 ledige pladser fordelt på 1.,3. og 4. årgang. Alle andre klasser 

er fyldt op. 
Gode og konstruktive idéer med hjem fra personaleturen til Sæby 
Seneste opgørelse over karakterer viser, at vi igen ligger pænt 
over landsgennemsnittet. Pigernes karakterer er markant højere 
end drengenes. 
Mange gode og velbesøgte arrangementer 
Vi har haft besøg af tilsynsførende Johnny Kræmer. Johnny vil 
gerne deltage på et bestyrelsesmøde – han er velkommen. 
PW/SCS 
Skipperen er tilmeldt et STEM-projekt i samarbejde med 
Klostermarken, Sct Mariæ og Katedralskolen 
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Vi har haft besøg af arbejdstilsynet. Vi fik en smiley 

3. Meddelelser fra 

formand, 

næstformand samt 

div. udvalg 

 Vi har fået anbefalet en fundraiser, men vi ser tiden an 

4. Økonomi Budget 
2024 

Et forsigtigt og konservativt budget med hensyntagen til det 
forventede øgede elevtal (to nye klasser) blev vedtaget uden 
bemærkninger 

5. Grøn Skole Status Forældre tester app vedr. samkørsel 
Elevråd vil hjælpe med at profilere og motivere til cyklisme 
Der planlægges kåring af skolens grønneste klasse 

6. Byggeri/udvidelse 

af INTA  

Status Vi møder velvilje overalt 
Borgmesteren var på besøg og meget positiv 
Møde med G20 ultimo januar 
Regionsformanden kommer 7. feb. 
Poul indtræder i styregruppen 
Har vi brug for en projektleder? 

7. Ferieplan 2024-25  Vi ligger os som sædvanligt tæt op ad folkeskolens plan med 
følgende forskel: 
Vi møder en dag før efter sommerferien 
Vi møder først 6. januar efter jul 

8. Mere effektiv 

fildeling internt i 

bestyrelsen 

 Kennet demonstrerede en ny teamsgruppe og vejleder om 
nødvendigt bestyrelsesmedlemmer i brug af denne 

9. evt.  Fokus på fødevareallergi.  
 

 

Punkter til kommende møder: 

• Tilfredshedsundersøgelse 

• Trivsel 

• Skolens politikker 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


